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Кількість відповідей по Інститутах 

 

Курс (рік навчання) 

 

 

Чи знаєте Ви про дуальну форму здобуття освіти? 



 

 

Чи знаєте Ви що в університеті працює Координаційний центр дуальної 

освіти? 

 

 

Чи задоволені Ви роботою Координаційного центру дуальної освіти? 



 

 

Чи знаєте Ви про сайт Координаційного центру дуальної освіти 

університету, де розміщено інформацію про ДФЗО? 

 



Якщо «так», чи вважаєте її достатньою? 

 

Чи хотіли б Ви навчатися за дуальною формою? 

 

 



З якою метою Ви перейшли або плануєте перейти на дуальну форму? 

 

 

Починаючи з якого курсу Ви вважаєте доцільним навчання за дуальною 

формою? 

 



Ваші побажання щодо удосконалення організації дуальної форми 

здобуття освіти в ІФНТУНГ 

 

 

1. Наразі побажань немає 

2. Не має 

3. Побажань немає 

4. Частіше говорити про дуальну форму навчання, оскільки про неї я 

дізнався заповнюючи дану анкету 

5. Щоб було більше пропозицій від підприємств, щоб відповідний орган 

допомагав студентам знаходити робочі місця і краще інформував їх про їх  

можливості 

6. Я не можу нічого сказати, бо перший раз почув про дуальну форму 

здобуття освіти. 

7. Більше інформації у відкритому доступі про дуальну освіту 

8. не знаю , адже не знайома з нею 

9. Все працює чудово 

10. Надання варіантів для студентів. 

11. Не читав про дуальну освіту 

12. важко сказати 

13. Надати можливість дуальної освіти з 2 курсу 

14. Пропонувати дуальне навчання для зміцнення практичних навичок 

15. Не впевнений 

16. Немає пропозицій 

17. не знаю 

18. Задоволена 

19. Все влаштовує 

20. Не знаю що це таке 

21. Побажань немає, адже не зовсім добре обізнана, як організація дуальної 

форми здобуття освіти в ІФНТУНГ працює 

22. Вперше чую про дуальну форму 

23. не можу сказати точну відповідь 

24. Більше інформування студентів про таку форму форму здобуття освіти  

25. зауважень та побажань немає) 

26. немає 

27. Все супер 

28. Немає 

29. Більше про неї розповідати. 

30. Наразі нічого не можу порекомендувати. 

31. Не знаю 



32. Частіше розповідати за неї 

33. Вважаю , що потрібно більшій кількості студентів надавати дозволи на 

такий тип освіти та більше інформувати про це студентів  

34. Немає 

35. Надавати студентам більше практики, оскільки теорії багато, а 

використати навички нема можливості 

36. Зробити можливим для всіх інститутів університету 

37. Нема 

38. Не маю що додати 

39. Побажань немає 

40. Не можу відповісти на питання 

41. Об'єднання всіх груп одної дисципліни, проведення дуальної форми 

для студентів які перебувають в Україні. 

42. Без побажань 

43. Ніяких 

44. Не має 

45. Все добре 

46. побажання відсутні 

47. Побажань немає. 

48. Все чудово 

49. Вдосконалення зв’язку між студентом і університетом 

 


